
SANDNES KOMMUNE
Hommersåk skole

MØTEREFERAT

MØTETYPE: FAU
DATO: 26.09.2022
STED: Møterom hovedbygg
MØTELEDER: Arve Sæther
MØTEREFERENT: Arve Sæther

Til stede: Knut Erik Rise, Kristine Tveit, Kenneth Ingvaldsen, Karoline Kallestein, Ben Rosland,
Arve Sæther

Fravær: Sindre Børsheim, Dag Martin Tverborgvik
Sendes også: Skolens hjemmeside

Sak Behandlet Ansvar
1 Konstituering av FAU 2022/2023:

Leder: Ben Rosland, 7. trinn
Nestleder: Kenneth Ingvaldsen, 4. trinn
Kasserer: Knut Erik Riise, 1. trinn
Sekretær: Sindre Børsheim, 2. trinn
Medlem: Kristine Tveit, 3. trinn
Medlem: Dag Martin Tverborgvik, 5 trinn
Medlem: Karoline Kallestein, 6. trinn

Representanter i Samarbeidsutvalget: Ben Rosland og Kenneth
Ingvaldsen

2 Oppgaver FAU:
Kort gjennomgang av oppgaver FAU har, og hva FAU kan engasjere seg i.
Viser også til hjemmesiden til Foreldreutvalget for grunnskolen.

3 Informasjon ny skole:
Kommunestyret har vedtatt en ny barneskole på Hommersåk. Det er
bevilget penger denne høsten til å begynne planleggingen av skolen.
Sandnes Eiendomsselskap har arrangert et møte/workshop med alle etater
som blir involvert i byggingen. Arve deltok på dette på dette møte. Det er
foreløpig ikke vedtatt når byggingen av skolen skal starte. Vi får mer
informasjon om dette når neste økonomiplan for Sandnes kommune blir
vedtatt, dette skjer i desember. Det blir mye jobb for FAU med den nye
skolen fremover. Mer informasjon og involvering kommer når vi vet mer om
fremdriften.

Det blir søkt om dispensasjon for å beholde paviljongbygget på Hommersåk
skole til den nye skolen står ferdig.

4 Trafikkaksjon:
Dato for den årlige trafikkaksjonen er 20.10. FAU skaffer to foreldre fra hver
klassen som kan være med på aksjonen. Oppmøte for dem er kl.07.45. i
gymsalen, vi holder på til kl.08.20. Fau tar ansvar for å skaffe reflekser til
elevene.

5 Informasjon fra rektor:

https://foreldreutvalgene.no/fug/


● Godt fornøyd med skolestart, alle klassene er godt i gang. Vi har
fokus på å få alt på plass igjen etter pandemien, skolens planer,
rutiner o.a.

● En lærer har sagt opp, vi har erstatte denne. Ny lærer vil starte opp
ca 1. januar.

● Skolen har fått ekstra midler til innkjøp av læremidler. Vi har
foreløpig kjøpt inn bøker til alle elevene i norsk. Vi kommer til å
kjøpe inn bøker i Naturfag til 3.og 4. trinn og i KRLE til 5.-7. trinn

● Vi holder på å gjennomføre  Nasjonale prøver.
6 Eventuelt:

Konferanser:
Spørsmål om lengden på utviklingssamtalene.
Alle foreldrene skal få tilbud om 30 min samtale to ganger i året. Noen trinn
har hatt kortere samtaler i høst, vi skal få på plass 30 min til neste gang.

Vipps:
Knut Erik jobber med løsning for å kunne bruke Vipps. Fau oppretter et
foretak i Brønnøysundregisteret.

17.mai:
Enighet om at vi skal tilbake til slik ordningen opprinnelig var da Riska
u-skole overtok hele arrangementet. Oppgavene til Hommersåk skole blir å
stille med kaker fra 3. trinn. De andre oppgavene, trafikkvakter m.m., må
u-skolen fikse selv.

7 Neste møte:
Neste møte i FAU er 07.11. kl.20.00.


